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Protokół Nr 35/2013 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego 

w dniu 26 marca 2013 roku 

 

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji radny Grzegorz Kozłowski. 

W załączeniu do protokołu lista obecności. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sytuacja służby zdrowia na terenie Gminy Stryków – perspektywy remontów 

gminnych ośrodków zdrowia oraz możliwości doposażenia służby zdrowia z 

budżetu Gminy. 

2. Sprawy różne, w tym, opiniowanie projektów uchwał. 

Radny Sławomir Źródło wnioskował o wizytę w remontowanej przychodni zdrowia w 

Strykowie. 

Komisja zaakceptowała wniosek radnego. 

 

Ad. 1 Sytuacja służby zdrowia na terenie Gminy Stryków – perspektywy remontów 

gminnych ośrodków zdrowia oraz możliwości doposażenia służby zdrowia z budżetu 

Gminy. 

 

O aktualnej sytuacji opieki medycznej na terenie Gminy Stryków poinformowała  Pani 

Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków : 

W tej chwili nie mamy publicznego zakładu świadczącego usługi medyczne. Na terenie 

Gminy Stryków jest kilka podmiotów prywatnych świadczących usługi medyczne dla 

mieszkańców gminy  w różnym zakresie: Remedium , Medico, Alamed. Są również punkty, 

które mają zakontraktowane  w NFZ  specjalistyczne usługi medyczne.                                   

Po zakończeniu remontu przychodnia w Strykowie będzie spełniała wymogi zawarte w 

rozporządzeniu ministra zdrowia w sprawie szczegółowych wymagań, jakim powinny 

odpowiadać pomieszczenia i urządzenia podmiotu wykonującego działalność leczniczą. 

W pozostałych ośrodkach zdrowia na terenie gminy tj. w Bratoszewicach , w Niesułkowie i w 

Dobrej ostatnie kontrole Sanepidu nie wykazały zaleceń, które należy zrealizować w trybie 

pilnym. Nie mniej jednak w ośrodku w Dobrej planowane jest w roku bieżącym wykonanie 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych. 

Radny Bogdan Walczak stwierdził , że porządek posiedzenia został źle sformułowany , 

ponieważ nie biorą w nim udziału podmioty zainteresowane bez których trudno dyskutować o 

potrzebach w ośrodkach. Na miejscu w budynkach należy zobaczyć co jest potrzebne. Samą 

sytuacja budynków i remontami nie naprawimy służby zdrowia. Jako radni znamy pogląd 

mieszkańców na dostęp do usług medycznych: np. brak prześwietlenia w przychodni w 

Strykowie- społeczeństwo starzeje się i nie każdy będzie jeździł do Głowna. Radny pytał czy 

jako gmina przejmujemy Remedium? 

Radna Anna Ślęzak mówiła , że my – gmina  jako właściciel budynków , w których są 

ośrodki zdrowia musimy określić potrzeby remontowe , jednak nie wszystko na raz .Najpierw 

należy dokończyć rozpoczęty już remont przychodni w Strykowie a potem realizować 

następne budynki. 

Biorący udział w posiedzeniu Komisji udali się do przychodni w Strykowie celem zapoznania 

się z efektami przeprowadzonego do tej pory remontu budynku. 

Wizyta przebiegła w obecności Pana dr. Michała Klincewicza oraz personelu przychodni. 

Podczas wizyty w przychodni zgłoszone zostały przez kierownika ośrodka i personel 

następujące potrzeby i uwagi co do wykonanych dotychczas prac: 
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przychodnia: 

 nie dokończona zabudowa rejestracji- brak kontenerów pod blatem, brak zabudowy do 

sufitu, tak aby nie widoczne były szafy z kartoteką pacjentów, 

 potrzeba wyposażenia poczekalni w krzesła dla pacjentów, 

 wyciszyć drzwi w gabinetach lekarskich, 

 wyposażyć gabinety lekarskie i pielęgniarek w nowy sprzęt biurowy( biurka, krzesła ), 

 w gabinecie chirurgicznym naprawić kapiący kran nad umywalką, 

 w gabinecie ginekologicznym brak rolet w oknach, wykonać nową zabudowę dla 

kartoteki pacjentów lub  obecnie funkcjonującą przestawić z ciągu komunikacyjnego 

pomiędzy drzwiami wejściowym a gabinetem pielęgniarki ginekologicznej, 

 brak prądu w niektórych gniazdach, 

 źle umocowane gniazdo na korytarzu poczekalni, 

 przełożyć należy zamek w drzwiach w toalecie dla dzieci ( w tej chwili drzwi nie 

zamykają się), 

rehabilitacja: 

 w pomieszczeniach rehabilitacji popękane ściany przy ościeżnicach drzwiowych, 

 w toalecie w rehabilitacji nie działa  wentylacja, 

 wykładzina podłogowa na korytarzu  miejscami zniszczona, 

 zaciek nad wejściem do rehabilitacji ( daszek), 

 listwy maskujące pod sufitem miejscami odklejone. 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że w projekt remontu budynku przychodni przewidywał 

inną zabudowę rejestracji .Ta , która jest wykonana została zmieniona  bez uzgodnienia z 

inwestorem. Jakakolwiek zmiana to  będzie dodatkowa robota uzupełniająca. Proszę 

pamiętać, że przetarg był na roboty budowlane a nie na wyposażenie budynku.  

Do tej pory odbył się tylko odbiór techniczny wykonanego remontu, natomiast wszystkie 

usterki które zostały zgłoszone  muszą być do czasu końcowego  odbioru zadania usunięte. 

Na kominach zostały założone zabezpieczenia aby woda nie wlewała się do środka. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła: projekt  zabudowy rejestracji był inny , 

na prośbę użytkowników został zmieniony i okazuje się że jest niefunkcjonalny. Teraz 

będziemy przywracać coś co zostało zmienione.  

Sekretarz pytała czego brakuje przy staraniu się o kontrakt w NFZ na specjalizację 

ginekologiczną ? 

Pana dr Michał Klincewicz odpowiedział, że podstawą jest zatrudnienie lekarza z II º 

specjalizacji, przydałby się również usg przezpochwowe.  

Radny Bogdan Walczak mówił: oby nie było tak , że wykonawca powie, że to wy 

chcieliście aby remont przeprowadzać od dołu do góry  dlatego są takie usterki i pęknięcia. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła, że niezależnie czy remont był 

prowadzony od dołu czy byłby zaczynany od góry wykonawca musi zrobić wszystkie 

poprawki usterek. 

Na posiedzeniu Komisja wypracowała następujące wnioski: 

 

1. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości zabudowy punktu rejestracji w 

przychodni w Strykowie w ramach realizowanego zadania. 

 

2. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości wyposażenia przychodni w Strykowie w 

stały sprzęt biurowy.  

Głosowanie wniosków: 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 2 Sprawy różne, w tym, opiniowanie projektów uchwał. 
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Na posiedzeniu Komisji  nie  przedstawiono do opiniowania projektów uchwał. 

W sprawach różnych członkowie Komisji dyskutowali nad sposobem odbioru odpadów 

segregowanych. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała Z. Kubiak  

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia,  

Sportu, Turystyki i Spraw Obywatelskich  

                                                                                    Rady Miejskiej w Strykowie 

 

            Grzegorz Kozłowski 

 

 


